
Wateringen 10-09-2019

Betreft: Speelkooi Van Nassaustraat Wateringen 

Geachte leden van de gemeenteraad,

Goedenavond mijn naam is Thea de Bruijn, al 23 jaar bewoonster van de 
Van Nassaustraat in Wateringen.

Er is al heel wat gesproken en geschreven over de speelkooi aan de 
Van Nassaustraat. Met name de overlast die wij als omwonende zouden ervaren. 
Voor alle duidelijkheid de bewoners van de Van Nassaustraat nummer 15 en 
nummer 2, direct naastliggende bewoners van de speelkooi, ervaren geen overlast. 
Het betreft een speelkooi met nadruk op speelkooi, omdat deze ruimte door 
verschillende doelgroepen en voor verschillende doeleinden wordt gebruikt.

Zie de motie van 16 oktober 2018, Speelkooi in de wijk Vliettuinen in 
Wateringen.Hierin wordt aangegeven dat de huidige speelkooi zou moeten worden 
omgezet naar een volwaardige voetbalvoorziening met behoud en/of uitbreiding van 
mogelijke andere sporten.

Het resultaat wat nu voorgesteld wordt, is een voetbalveldje van 10 bij 7. PUNT!

Waarom de huidige speelkooi zou moeten worden aangepast is voor een groot deel 
van de wijk onduidelijk.

De speelkooi wordt nu gebruikt door verschillende kinderen en voor verschillende 
activiteiten. In de níeuwe vorm is dat niet meer mogelijk.

In de speelkooi kunnen de kinderen en ook verschillende kleinkinderen op een 
veilige manier hun activiteiten uitvoeren.

Zij leren er bijvoorbeeld fietsen, veiliger dan op straat en ze zijn met verschillende 
balsporten bezig.

Het wordt ook gebruikt door dames en heren voor buitengym.

Onlangs in de reportage van de WOS hoorde wij dat er 60 handtekeningen zouden 
zijn tegen de speelkooi en voor een voetbalveldje van 10 bij 7.

Ik twijfel dat de handtekeningen niet van de direct omliggende bewoners aan de 
speelkooi zijn. Welke handtekeningen zijn relevant als zou blijken dat dit geen direct 
omliggende bewoners zijn. Is dit gecontroleerd en hier over nagedacht.

Om op de enquête van mei 2017 terug te komen waar de meerderheid aangaf dat de 
speelkooi moest blijven. Deze mening staat nog steeds. Met een paar aanpassingen 
zoals bijvoorbeeld een geluiddempende vloer verwacht ik dat er geld kan worden 
bespaard.



De omwonende hebben een platte grond in de bus gekregen. Watje daar op kan 
zien is dat de ingang wordt verplaatst die direct uitkomt op de T-splitsing waar de 
auto’s met verschillende snelheden voorbij komen. Heel erg onveilig voor de kleinere 
kinderen die nog al impulsief de benen kunnen nemen en direct op de T-splitsing 
uitkomen.

De achterliggende ruimte wordt beplant. Je trekt hier bepaalde groepen mee aan. 
Dat wil je daar niet hebben, want dan heb je echt kans op overlast.

Daarom mijn laatste vraag in dit pleidooi. Laat de kooi voor wat hij is met eventuele 
aanpassingen en neem 23 jaar ervaren van plezier en weinig overlast mee in uw 
besluit.

Dank u voor uw aandacht en succes met een juiste beslissing.


